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Abstract (en)
[origin: WO8601494A1] Hydraulic rotate system for swing crane, which essentially is constructed with hydraulic motor (A), blend (B), two-ways valve
(C) and steering valve (D). Blend (B) releases oil through, when the circuit supply of the crane is interrupted and allows thereby automatic the boom
of the crane to place itself in the direction of the wind. By normal operation the shunt effect of blend (B) can if desired be eliminated through the
valve (C), which is steered from the manoeuvring organ in case standstill braking is wanted by stop or powerful start of the rotate movement.

Abstract (fr)
Un système hydraulique de rotation pour une grue pivotante comprend essentiellement un moteur hydraulique (A), un mélangeur (B), une soupape
à deux voies (C) et une soupape de direction (D). Le mélangeur (B) libère de l'huile lorsque le circuit d'alimentation de la grue est interrompu et
permet à la flèche de la grue de se placer elle-même automatiquement dans la direction du vent. En fonctionnement normal, l'effet de régulation du
mélangeur (B) peut être éliminé, si on le désire, par l'intermédiaire de la soupape (C) qui est commandée à partir de l'organe de manoeuvre dans le
cas d'une immobilisation par arrêt ou démarrage puissant du mouvemnt rotatif.
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